

亲爱的冯艾博先生，

优良的服务并使我获得在澳大利亚的永久居留权的推荐信

我， Vijayasoorya Krishna Murthy，在此证明，我非常高兴冯艾博先生担当我的移民代理人及他所提供的优质服务。之前考虑过是否应该凭请移民代理人，经过一番研究和考察之后，我的直觉告诉我选择了冯先生作为我的代理人，我很高兴我做出了正确的选择。

在我申请期间，我很高兴地说，我的申请过程无忧无虑，沟通渠道非常公开透明，由于我的工作在美国阿拉伯联合酋长国，在那个时候，我感到非常震惊地察觉到，我需要做的东西真的是少之又少，而冯艾博先生通过他丰富的经验和技能尽最大全力处理我的申请。

结果不言自明的，我现在很舒服的得到了澳大利亚永久居留权。虽然我仍然在美国工作，但我非常感谢冯艾博先生，。我已经建议需要申请澳大利亚永久居留权的家人和朋友通过冯艾博先生来申请。从我的经验来说，他的表现一直都非常出色。如果有人想听听我请自推荐他的人，请和我联系 603-22828 -968 或 e - mail 我 vijaysoorya@yahoo.com

做得好艾博！

致以最大的诚意，

(Vijay Soorya - 特许会计师)

马来西亚

Dear Mr.Albert Pang,

**TESTIMONIAL FOR EXCELLENT SERVICE IN REGARDS TO OBTAINING
MY PERMANENT RESIDENCY IN AUSTRALIA**


I, Vijaysoorya Krishna Murthy, hereby certify that I am extremely happy with the level of service provided by Mr.Albert in his capacity as my migration agent. Prior to deciding on wheather to go through an agent and if so, to whom, I did sufficient research and interviewed other migration agents. My gut feeling decided on Albert and I am glad that I made the right choice.

During the period of my application, I am delighted to say that my application was hassle-free, communication channels were very open and as I was working in the United Arab Emirates at that time, I was shocked to notice that I had to do the very minimum in my application as Mr.Albert, through his extensive experience and technical know how, extended his full service in handling my application.

The outcome speaks for itself. I am now very comfortable having an Australian PR thanks to Albert, though I am still working in the UAE for the time being. I am recommending my family members and friends to apply for their PR through Mr.Albert as my experience with him has been nothing short of excellent. If anyone would like to hear my testimonial in person, do contact me at 603-22828 968 or e-mail me at vijaysoorya@yahoo.com.

Well done Albert!!!

Yours with utmost good faith,

 20/7/2007
(Vijay Soorya – Chartered Accountant)